
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XXXV z Sesji w dniu 22 kwietnia 2021 roku 

Obrady rozpoczęto 22 kwietnia 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:50 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem Obrad została Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej D. Sobocińska. 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak zgłoszeń 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 



Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 272/XXXV/2021 

6. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2047. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk  poinformował o autopoprawce do projektu 

zgłoszonej przez Burmistrza. 

 

Burmistrz J.Michalski – otrzymaliśmy decyzję w zakresie przyznania środków z PROW na 

przebudowę drogi w Różewie– z dofinansowaniem 63%- ubiegaliśmy się o te środki w roku 

poprzednim - zamierzamy tę inwestycję zrobić w 2022 roku, a zobowiązanie zaciągnąć w tym roku- 

stąd autopoprawka, bo jak najszybciej chcemy podpisać umowę z województwem. 

 

Radny Z.Koćko - jaki odcinek drogi zostanie zrobiony? 

Burmistrz J.Michalski - około 1 km i nie obejmuje odcinka przy zabudowaniach - bo to nie jest 

nasza własność, tylko Agropool Prima. 

 

Zastępca Burmistrz R.Kubacki -są to założenia zawarte w kosztorysie inwestorskim - wykonawca 

zostanie wyłoniony w przetargu - najpierw dokumentacja, wykonanie z płyt bitumicznych, 

szerokość to 4 metry.  

 

Burmistrz J.Michalski – dofinansowanie 63 % jest stale – ale jeżeli koszt będzie bardzo duży, to się 

zastanowimy, będziemy znać koszty po rozstrzygnięciu przetargu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2021-2047.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 273/XXXV/2021 

7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Nowy Dwór Gdański dla części terenu położonego przy ulicy Wiejskiej, 

obręb geodezyjny Żelichowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 



Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowy Dwór Gdański dla części terenu położonego 

przy ulicy Wiejskiej, obręb geodezyjny Żelichowo.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 274/XXXV/2021 

 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowy Dwór Gdański w części obrębu geodezyjnego Żelichowo oraz miasta 

Nowy Dwór Gdański w części obrębu geodezyjnego nr 0003. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowy Dwór Gdański w części obrębu 

geodezyjnego Żelichowo oraz miasta Nowy Dwór Gdański w części obrębu geodezyjnego nr 0003.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 275/XXXV/2021 

9. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Radny R.Wójcik przedstawił stanowisko Komisji skarg, wniosków i petycji, która rozpatrywała 

petycję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 



uwag. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 276/XXXV/2021 

10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Radny R.Wójcik przedstawił stanowisko Komisji skarg, wniosków i petycji, która rozpatrywała 

petycję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 277/XXXV/2021 

11. Informacja z działalności Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego. 

Brak zgłoszeń i zapytań 

 

12. Sprawy różne. 

 

Radny R.Wójcik - panie burmistrzu - ścieżka rowerowa Stawiec- Lubieszewo - co dla tej inwestycji 

znaczy dofinansowanie dla CWŻ?  

 

Burmistrz J.Michalski mamy pismo z CWZ o zakończeniu ich inwestycji do września - przypomnę 

problem jaki zaistniał - nałożenie się 2 inwestycji na ten sam teren – mają częściowo środki z 

województwa. Jak CWZ zrobi wodociąg, to do jesieni te inwestycje zrobimy, na pewno w tym 

roku.  

 

Radny M.Laskowski - podjęliśmy uchwałę o remoncie drogi w Różewie - dziękuje w imieniu 

mieszkańców Różewa, dziękuję Burmistrzowi, dziękuję Marszalkowi i Radzie, która tę 

autopoprawkę przyjęła, bo w następnym roku trzeba będzie znaleźć środki na te drogę.  

Czy udało się wycenić odcinek drogi, który planujemy z funduszu soleckiego pomiędzy ul. 

Żuławską, a Malinową? bo trzeba by przystąpić już do realizacji. W piątek uczestniczyłem w 

spotkaniu w temacie gazociągu w Kmiecinie - ułożenia gazociągu wzdłuż ulicy - udało się temat 



uzgodnić. Trzeba będzie poinformować mieszkańców o terminie realizacji tej inwestycji, bo oni na 

to czekają.  

 

 

Burmistrz J.Michalski- gazyfikacja Kmiecina ma duże powodzenie i jest szansa na zakończenie w 

tej kadencji. Inwestor robi dużo. Droga Różewo - podziękowanie dla samorządu województwa. 

Nastąpiło rozstrzygniecie - powiat dostanie środki na 4 odcinki dróg w tym Lubieszewo-Tuja. 

 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki – (do M.Laskowskiego) musimy wykonać uzgodnienia i 

dokumentacje – pewien odcinek przechodzi przez działkę powiatu. Wyceny jeszcze nie ma -

czekamy na wyceny - w następnym tygodniu powinny być.  

 

Radna D.Sobocińska -zastanowić by się można nam założeniem fotowoltaiki na budynku urzędu -w 

ramach oszczędności i dania przykładu.  

 

Burmistrz J.Michalski-najpierw nastąpi zdjęcie masztu, remont, myślę ze nasz dach nadaje się - 

wspólnie znajdziemy rozwiązanie. 

 

Burmistrz J.Michalski - prośba -od 1 kwietnia trwa spis powszechny ludności i mieszkań - prośba o 

wykorzystanie możliwości dokonania samospisu – osoby, które mają problem z tym mogą zgłosić 

się do Urzędu Miejskiego - pomożemy wypełnić. Na II połowę maja planujemy wyjazdy 

pracowników w teren, aby pomóc mieszkańcom w samospisie - widać spore zainteresowanie 

spisywaniem się w UM. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił pismo Związku Miast Polskich z 

propozycją przystąpienia Gminy – proponuję zastanowić się - na komisjach zająć stanowiska - i być 

może projekt uchwały. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Dorota Sobocińska             Wojciech Krawczyk 

 

 

 

 
Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


